

Chicken wholesaler strikes RM23 million Toto 4D Jackpot 1 in Perak

KUCHING: A chicken wholesaler from Perak won the RM23 million Toto 4D Jackpot 1 on March 19 by betting on the registration numbers of all vehicles owned by his family members.

The 49-year-old told STM Lottery Sdn Bhd that he only started betting on the registration numbers of the vehicles owned by his family members after his youngest son bought a new car three months ago.

"I thought it would be interesting to bet on the five car registration numbers owned by my family members including myself.

"So I played Toto 4D Jackpot's System Play to bet all five sets of car registration numbers and my two sons' car numbers emerged as the pair of winning numbers - 4147 and 9590," he said when collecting his winnings at STM Lottery Sdn Bhd.

His System 5 ticket won him a whopping RM22,991,136.80 and an additional RM1,008 as a System Play bonus.

多多積寶下注家人車牌 霹幸運兒贏走近2300萬

(吉隆坡23日讯)霹雳州一名幸运儿凭家人名下轿车的车牌号码，在3月19日击中多多万字积宝首奖，开心抱走总值近2300万令吉的巨奖！

这位从事鸡肉批发生意的49岁赢家，在兑领奖金时告诉多多博彩，他只是在小儿子3个月前买了一辆新车后，才开始投注家人名下全部轿车的车牌号码。

“我认为投注家人、包

括我在内的5辆轿车的车牌号码，不失为有趣的投注方式。

“因此，我以多多万字积宝游戏的系统玩法，投注源自个别车牌号码的5组万字号码，而我2个儿子的车牌号码，有幸成为击中多多万字积宝首奖的中奖万字号码组合，即‘4147及9590’。”

多多博彩发文告说，由于他是以系统5玩法投注，因此除了总值2299万1136

令吉80仙的积宝奖金，幸运儿也额外赢得其他奖项，即总值1008令吉的奖金。

“当我看到多多万字游戏的前3奖开出这2组中奖万字号码时，我顿时惊呆至无法言语。我在中奖当晚兴奋到无法入眠，直到我前来兑奖。”

这位赢家说，他只有在把奖金存入银行户头后，才计划如何利用这笔天降财富。